
 
Styret, skal avholde 3-4 medlemsmøter i året. O/A består av i underkant 400 medlemmer og 
oppmøte på våre medlemsmøter er veldig lavt. 
Sist møte var det ca 20 stk som møtte opp. Heldigvis var det litt flere enn kun styret. 
Dersom vi skal fortsette med vår møtevirksomhet bør flere medlemmer møte opp. Møtene koster 
penger og tar en del tid for de i styret som står for dette. Det har stadig blitt oppfordret til våre 
medlemmer om å komme med forslag til hva som de ønsker på møtene våre.  
Jeg mener at om møtevirksomheten skal opprettholdes bør våre medlemmer bli flinkere til og møte 
opp, og også gjerne komme med forslag til foredragsholdere. 
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